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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  6 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 03/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 30 de gener de 2012 
Horari: de 19.35 a 20.56 h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu de Barberà 
 
 
Assistents 
 
Montserrat Capdevila Tatché, presidenta 
Jesús Lafuente Gutiérrez, vocal del PSC 
Roberto Abril Antón, vocal del PSC 
Pilar Pueyo Ruiz, vocal del PSC 
Luis Rosal Martínez, vocal del PP 
Anna López Muñoz, vocal de l’AV de la Creu de Barberà 
Conxita Membrives Gabaldà, vocal de l’AV de les Termes 
Antonio Cuevas Cerrillo, vocal de l’AV d’Espronceda  
Juan Egea Zaguirre, vocal de l’AV de Campoamor 
Josep Guàrdia Anglés, vocal de les entitats de gent gran  
Andrés Montávez Gómez, vocal de les entitats culturals 
Taoufik Ezzouak Ghazal, vocal de les entitats culturals 
Joan Gasull i Embid, vocal de les entitats juvenils 
Moisés Morales Ruiz, vocal de les entitats educatives 
Mohamed Eddabouzi, vocal del grup altres entitats 
Raquel Alcaide Lozano, vocal de CIU (5%) 
Marta Fuentes Domingo, secretària delegada 
 
Altres assistents: 
 
Manel Cendón González, cap d'explotació de Transports Urbans de Sabadell (TUS) 
Maribel Castaño Muñoz, tècnica del Servei de Mobilitat, Trànsit i Transport 
Maite Morao Iglesias, cap del Servei de Planificació Estratègica i Urbanística 
Paco Pérez Morales, cap del Servei de Comerç i Turisme 
Antoni Aranda Garcia, comissionat de Treball, Formació i Indústria 
Ángel Muñoz Aperador, coordinador del Districte 6 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Pedro Sánchez Martínez, vocal de les entitats esportives 
José Antonio Villarreal Benavides, vocal de les entitats esportives 



 12 

Albert Lluís Milà Niubó, vocal representant dels Centres d’Atenció Primària 
 
Excusen la seva absència: 
 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat  
Juan Manuel Poyatos Suárez, vocal del PSC 
Susana Ruiz Espinosa, vocal de les entitats esportives 
Gabriela Jiménez Álvarez, vocal de les entitats de comerciants 
José Luis González Jiménez, vocal representant dels centres d’ensenyament 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Modificació de les línies d’autobús urbà els festius. 
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
4. Nomenament pendent dels representants en el Consell de Ciutat, Consell de Salut i 

Consell d’Igualtat Dona-Home. 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat 

Dona-Home, Educació i Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, la regidora declara oberta la sessió.  
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La Sra. Montserrat Capdevila dóna la benvinguda als vocals i a les persones que hi 
assisteixen com a públic. Demana als vocals de deixar el punt 1 per a més endavant, ja que 
el Sr. Joan Gasull, que encara no hi és, ha fet arribar una esmena a la darrera acta. S’inicia la 
sessió en el punt 2. 
 
 
2. Modificació de les línies d’autobús urbà els festius 

 
La Sra. Montserrat Capdevila presenta el Sr. Manel Cendón, cap d’explotació de la 
TUS, i la Sra. Maribel Castaño, tècnica del Servei de Mobilitat, Trànsit i Transport. A 
continuació cedeix la paraula al Sr. Cendón.  
 
El Sr. Cendón explica que des del 8 de gener del 2012 les línies d’autobús que circulen 
els festius han sofert alguns canvis de recorregut. Actualment s’ha començat a aplicar 
un sistema de funcionament ben diferent del que existia hi havia ara. Aquest nou 
sistema de distribució de passatgers, inspirat en el funcionament de les línies d’autobús 
nocturnes, està pensat perquè les línies es combinin de manera que permetin el trasllat 
dels passatgers de sud a nord, i d’est a oest, així com la resta de combinacions 
possibles (de sud a est, de sud a oest, de nord a est i de nord a oest, i viceversa en tots 
els casos). Aquest nou sistema inclou l’existència de 5 línies amb un punt comú 
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d’intercanvi a la ronda de Zamenhof, al costat de la cruïlla de av. de l’Onze de Setembre 
- via de Massagué.  
 
Es calcula que el temps de durada dels trajectes, encara que s’hagi de fer 
transbordament d’una línia a una altra, és menor al trajecte directe que es pugui fer en 
un dia feiner, ja que el trànsit els caps de setmana és inferior. Amb aquest nou sistema 
els caps de setmana es perden enllaços directes que abans es produïen 
automàticament sense baixar de l’autobús, però es connecta d’una manera més eficaç 
tot el territori de Sabadell.  
 
Pel que fa les afectacions en el Districte 6, s’ha perdut la connexió directa de la L5 amb 
la L10, però s’ha guanyat que la L3 arribi fins a la Romànica, que era una reclamació 
ciutadana coneguda per la TUS. Els enllaços directes que es perden, es compensen 
per tenir una major oferta de recorreguts a l’intercanviador de la rda. de Zamenhof. 
 
Es dóna pas a un torn de preguntes. 
 
El Sr. Andrés Montávez, vocal representant d’entitats culturals, demana per què no 
s’allarga la L2 fins a la rotonda de pl. de Picasso, ja que ell ha observat que els 
autobusos paren durant més de 10 minuts a la primera parada del c. de Leonardo da 
Vinci. Comenta que, a més, es va fer l’ampliació de vorera de la parada del bus de 
davant de pl. Picasso, i ara no es fa servir.  
 
El Sr. Manel Cendón explica que a la TUS són coneixedors d’aquesta petició perquè 
l’Ajuntament ja els l’havia comunicat. Quan es va determinar la necessitat d’escurçar la 
L2, es volia finalitzar on acabava anteriorment, al c. de Magí Colet, i es va decidir 
allargar-la fins la rotonda de davant del Mercadona, fent prevaler el fet d’arribar fins al 
barri de Campoamor. El fet que no arribi fins a pl. Picasso, és una qüestió de temps, 
perquè la realitat és que no sobren els 10 minuts, ja que els conductors han de disposar 
de determinat temps de descans durant la jornada laboral. 
 
El Sr. Andrés Montávez insisteix en la necessitat de fer arribar la L2 fins a pl. de 
Picasso, amb l’avantatge que allà mateix hi ha un bar on els conductors podrien anar al 
bany fins i tot en festius, o per les nits, no com ara que han d’anar al Mercadona que té 
uns horaris diferents dels de la L2.  
 
S’incorpora a la sessió el Sr. Joan Gasull, vocal representant de les entitats juvenils. 
 
El Sr. Manel Cendón li contesta que no dubti que intentaran en la mesura del possible 
incloure aquest canvi en el recorregut.  
 
El Sr. Juan Egea, vocal de l’AV de Campoamor, comenta que va demanar a un 
conductor quin era el motiu del canvi en la L2, i no li va donar la mateixa resposta que el 
Sr. Cendón. Recorda que al c. de Magí Colet es va fer un bany que mai s’ha fet servir. 
 
La Sra. Maribel Castaño, en referència al bany, li contesta que no es va poder posar en 
funcionament perquè la connexió d’aigua i de llum resultava molt cara. Quan es van 
demanar els permisos per fer aquestes instal·lacions no es va posar cap pega, i a l’hora 
de la veritat es volia facturar a l’Ajuntament una quantitat desorbitada de diners. 
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1. Aprovació de les actes anteriors 
 

S’incorpora a l’acta de la sessió 2/2011 l’esmena al contingut que ha fet arribar el Sr. 
Joan Gasull, conforme en el penúltim paràgraf de la pàgina 8, on especifica: "Proposa 
que si s'ha de reduir els pressupostos per realitzar les festes majors dels barris, que es 
faci, però que aquestes es mantinguin", cal substituir el text per aquest altre: "Comenta 
que, tot i que s'hagi de retallar el pressupost destinat a les festes majors de barri, ha de 
ser una prioritat mantenir-les”. 
 
Acord:  S’aprova l’acta de la sessió 2/2011 per unanimitat, amb la incorporació de 
l’esmena anterior. 
 
A continuació es passa al punt 4 de l’ordre del dia, a l’espera que la representant de 
l’AV de la Creu de Barberà arribi a la sessió per poder defensar la proposta de Medalla 
d’Honor que ha fet l’entitat, tal com ha demanat a la secretaria del Consell prèviament. 
 
 

4. Nomenament pendent dels representants en el Consell de Ciutat, Consell de Salut i 
Consell d’Igualtat Dona-Home 
 
La Sra. Montserrat Capdevila demana algun voluntari per fer de representant en algun 
d’aquests consells sectorials, o en el Consell de Ciutat.  
 
El Sr. Taoufik Ezzouak Ghazal, vocal de les entitats culturals, es presenta voluntari per 
ser el representant del Consell del Districte 6 en el Consell d’Igualtat Dona-Home. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila, després de demanar si algú està en contra d’aquest 
nomenament, el proposa com a representant en aquest consell sectorial. 
 
 

5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat 
Dona-Home, Educació i Consell de Ciutat 

 
Els representants en els Consells d’Esports i d’Educació han disculpat la seva 
presència en la sessió d’avui. 
 
Entre la sessió del Consell del Districte del mes de desembre i la sessió d’avui, s’han 
celebrat les reunions dels següents consells sectorials: 
 

• 14 de desembre de 2011 – Consell Escolar Municipal 
• 19 de desembre de 2011 – Consell Municipal de Salut 
• 21 de desembre de 2011 – Consell Municipal d’Esports 

 
S’incorpora a la sessió la Sra. Anna López, vocal de l’AV de la Creu de Barberà. 
 
La Sra. Anna López explica que tot i que no va assistir al Consell de Salut ha rebut 
l’acta de la sessió del mes de desembre. La farà arribar a la secretaria del Consell 
perquè es pugui enviar a la resta de vocals del ple. 
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6. Comunicacions 
 
La Sra. Montserrat Capdevila passa a explicar una informació d’interès per als membres 
del Consell sobre el Mercat de Campoamor. 

 
Cedeix la paraula la Sra. Maite Morao, cap de Servei de Planificació Estratègica i 
Urbanística. 

 
La Sra. Morao explica que quan es va elaborar el projecte de Pla de Barris es va 
detectar que calia fer una reactivació del comerç a la zona sud. El projecte de 
remodelació del Mercat de Campoamor no va ser admès finalment en el projecte de Pla 
de Barris, però l’Ajuntament va continuar apostant per aquesta revitalització del sector 
en aquesta zona. La situació actual del Mercat de Campoamor dista molt del model de 
mercat que avui dia es necessita. Des de l’Ajuntament es treballa perquè la millora del 
mercat sigui una realitat, i pugui representar aquesta activació del comerç, a més de 
proporcionar una nova centralitat en el barri, i una oportunitat per resoldre la transició 
entre els diferents equipaments existents millorant l’espai públic. 
  
En aquests moments s’està duent a terme tot el procés urbanístic, que inclou fer el 
canvi de planejament en determinades illes, i a continuació caldrà trobar un operador 
que vulgui assumir la despesa de la construcció del mercat. Al mes de desembre es va 
iniciar aquesta tramitació urbanística, i s’està fent de manera que els terminis siguin el 
més curts possibles, assignant qualificacions que permetin una ordenació flexible del 
conjunt. 
 
Quan tot aquest procés de tramitació acabi, es passarà a fer el concurs públic per fer el 
procés d’adjudicació, per tal que les empreses presentin les seves ofertes. 
 
Explica la ubicació actual del mercat i les qualificacions de les diverses illes, segons els 
plànols que adjunta. Diu que per millorar el mercat i la zona en general, es contemplen 
dues possibles opcions: 
 

• traslladar el mercat on actualment estan les pistes de botxes 
• deixar el mercat en la seva ubicació actual 

 
En qualsevol dels casos, hi hauria un increment de les zones verdes i dels 
equipaments. També una millora de l’espai públic del conjunt del sector, recuperant la 
connectivitat entre els carrers de Pardo Bazán i dels reis Catòlics, generant nous espais 
lliures a l’entorn del nou mercat i millorant l’accessibilitat als diferents equipaments, 
previ canvi de la qualificació dels terrenys.  
 
La Sra. Montserrat Capdevila demana si algun vocal vol fer alguna pregunta. Indica que 
per resumir el que es vol fer és situar el mercat on ara estan les pistes de botxes, 
arranjant també els espais públics com la zona entre el mercat i el CAP Sud, les voreres 
i els passadissos interiors i, de retruc, canviar les dinàmiques socials de la zona. 
Comenta que el Club de Petanca que fa servir les pistes, ja va ser informat prèviament 
a la construcció d’aquestes, sobre la temporalitat de l’equipament esportiu i, tot i així, 
van estar d’acord en instal·lar-se allà momentàniament. 
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La Sra. Anna López, vocal de l’AV de la Creu de Barberà, demana saber on anirà ubicat 
el mercat setmanal dels dijous. 
 
La Sra. Maite Morao respon que els encants setmanals dels dijous, podrien quedar 
ubicats en una illa o una altre, segons la ubicació definitiva del mercat, ja que es 
possibilita destinar una zona lliure complementària del mercat com a espai polivalent 
per fires. 

 
La Sra. Montserrat Capdevila explica que lligat amb el tema del mercat, i en referència a 
la problemàtica existent a l’entorn del camp de futbol de Campoamor, que es produeix 
els diumenges per part del públic que assisteix a veure la lliga de futbol que s’organitza 
allà, s’està treballant perquè aquesta lliga s’integri a les altres existents a Sabadell. 
 
La Sra. Encarnació Circuns, membre de l’AV de la Creu de Barberà, manifesta que fins 
ara semblava bastant clar que el mercat canviaria d’ubicació. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila li respon que és la voluntat fer-ho així, però s’ha optat per 
aquesta fórmula en el canvi d’ús dels terrenys, per una qüestió d’economitzar el temps 
de tramitació. 
 
Seguidament es passa al punt 3 de l’ordre del dia i posteriorment la presidenta 
continuarà amb les comunicacions i informacions diverses. 

 
 
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 

 
La Sra. Montserrat Capdevila explica que l’AV de la Creu de Barberà ha entrat, a través 
del registre DT62012000088 de 19 de gener, la proposta d’atorgament de medalla pel 
Sr. Antonio González González. 
 
Pren la paraula la Sra. Anna López, que passa a defensar la proposta davant dels 
assistents. Llegeix el text que es transcriu a continuació: 
 
“ Antonio González González 
 
Va néixer en el si d’una família humil, el 22 de març de 1933, a un poblet de Granada 
anomenat La Peza. La seva infantesa va ser una mica dura, com per quasi tots per 
aquella època. 
 
La seva vida laboral ha sigut molt dilatada, ja que a l’edat de nou anys va començar a 
treballar tenint cura d’animals, i ho va fer fins que li va arribar l’hora de fer el servei 
militar a Tarragona, l’any 1955. Va ser llavors quan va conèixer Catalunya, i ja no va 
voler marxar d’aquestes terres, el van enamorar.  
 
Quan va acabar el servei militar, va treballar a Torrebaró, en un dipòsit d’aigua i després 
a la Granja de Sant Pau. Més tard va marxar a Camprodon a treballar en una masia. 
Posteriorment va marxar a treballar a Perpinyà. I per últim es va jubilar sent treballador 
de l’Ajuntament de Sabadell. 
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Pel que fa la seva vida personal, es va casar i va tenir un fill i tres filles, que li han donat 
cinc néts. 
La seva implicació política amb la ciutat, el barri i les persones, va venir de la mà del 
PSUC i de la seva ideologia comunista. I ha treballat més de 30 anys al servei de la 
comunitat, vinculat a l’Associació de veïns de la Creu de Barberà. 
 
Pels que faci poc que viviu aquí, pot ser que us resulti estrany que us digui que va lluitar 
per l’asfaltat i el clavegueram del barri, per un ambulatori amb sortida d’emergència o 
per tenir un pas digne entre carrers en el barri d’Espronceda, però també va lluitar per 
altres coses: 
 

• per un rebut de l’aigua més just 
• per les places i els parcs que actualment tenim al barri 
• per la construcció del centre cívic on estem reunits 
• va reivindicar el local per la gent gran de la Generalitat, situat al c. de Verge de 

la Paloma 
 
D’entre tots els seus mèrits, destacaria per sobre de tots els següents: 
 

• l’impuls del Grup d’enterraments, amb l’objectiu de no fer de la mort un negoci 
• el recolzament a les noves tecnologies 
• el reconeixement a la gent jove 
• el pensar que la unió fa la força i en aquest sentit va crear la Comissió pro 

Residència del Districte 6, sempre impulsant el projecte des de dins de l’AV de 
la Creu de Barberà” 

 
Segur que em deixo coses, dons després de 30 anys de treball voluntari es fan moltes 
coses. Més de 30 anys treballant perquè el nostre barri fos més digne per tots els que 
vivim en ell. Més de 30 anys treballant per la Ciutat de Sabadell, i per això: 

 
Ara els demano el vot perquè Antonio tingui un reconeixement més institucional, dons 
ell ja sap que el nostre el té.” 
 
La Sra. Montserrat Capdevila demana als assistents si volen fer alguna intervenció. 
Explica que l’aprovació definitiva de les propostes es farà en el Ajuntament Ple del 6 de 
març. 
 
Acord: s’aprova per unanimitat proposar l’atorgament de la Medalla d’Honor de 
Sabadell al Sr. Antonio González González. 
 
 

6. Comunicacions 
 
La Sra. Montserrat Capdevila continua amb les comunicacions diverses. 
 
Aplicació informàtica per a entitats, GES 
 
Està totalment operativa. Les entitats ja van rebre les contrasenyes d’accés, després de 
demanar-les per escrit. La van sol·licitar totes les que van fer la formació, excepte 
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l'Associació Cultural Islàmica la Esperanza. En aquests moments cal recordar a les 
entitats que estem en període de recollida de propostes de millora de funcionalitats de 
l'aplicació. L'accés lliure de consulta per qualsevol ciutadà es pot fer a través de l'enllaç: 
http://entitatsdesabadell.cat/. 
 
Habitatge assequible a Sabadell 

 
VIMUSA farà unes jornades de portes obertes els dies 11 i 12 de febrer, de 10 a 14 h. 
per ensenyar els habitatges que ofereix als ciutadans de Sabadell en tres modalitats 
diferents: compra a preu assequible, lloguer + opció de compra, i lloguer a preu social. 
 
Plans d'Ocupació Treball als barris 
 
S’han contractat per un període de 6 mesos, 29 persones d’oficis i 8 tècnics. Les 
especialitats i categories són les següents: 
 

• Fusteria (1 oficial + 1 peó): col·laboren amb tasques de manteniment d'edificis 
municipals + suport a Coneixement d'Oficis 

 
• Construcció (1 oficial + 3 peons): actualment practiquen l’ofici a les dependències 

del parc de Catalunya (sil contenidor Viver) i resten pendents de rebre materials 
per a fer tasques al sud 

 
• Jardineria (1 oficial + 3 peons): fan el manteniment dels jardins a la zona sud 

 
• Pintura (1 oficial +1 peó): a l’espera de veure si rebran partida pressupostària per 

material, i així poder col·laborar amb el departament de Manteniments, realitzant 
tasques al Sud 

 
• Instal·ladors (1 oficial + 1 peó): estan fent Manteniment d'equipaments col·laborant 

amb el departament de Manteniments. 
 

• Neteja viària (2 oficials + 5 peons): s’han incorporat la meitat de personal que en 
els plans d’ocupació de l’any 2011. Realitzen neteges a la zona d'Espronceda i 
Campoamor, segons directrius del servei de Residus i neteja viària. 

 
• Mainaderes (1 coordinadora + 4 auxiliars mainaderes). La seva ubicació actual és 

al Parc Central, i atenen usuaris derivats directament de les accions d'ocupació, 
formació i d'altres relacionades amb el Pla de Barris del sud. Actualment hi han 
inscrits entre 11 i 16 derivats de les accions del pre-laboral amb dones immigrants 
i més accions de Nova Ciutadania. 

 
• Dinamitzadors sociocomunitaris (2 auxiliars + 1 tècnic coordinador): tenen 

encomanades diverses feines concretes, i resten a disposició de poder realitzar 
altres accions relacionades amb campanyes informatives de civisme, d’informació 
municipal o de dinamització.  

 
Alguns exemples de les tasques que desenvolupen, per àmbits: 
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- Comerç: sondeig a partir d'una llista dels comerços existents al barri: 
detectant tancaments o nous negocis. 
 

- Serveis Socials: col·laboració en la campanya d’inscripció de les vacances 
de la gent gran. 

 
- Parc Central: enquesta relacionada amb la tinença d'animals al Parc: 

caques, civisme amb altres vianants... 
 

- Districte: proposta de treballar amb les escoles el tema de la brutícia i el 
foment dels bons hàbits de tractament de residus i deixalles al nostre 
entorn. 

 
- Salut: detecció dels punts de concentració de colònies de coloms, gats... 

 
- Padró: comprovació d'alguns habitatges respecte al nombre d'ocupants 

oficialment empadronats i el real. I comprovacions de DNI de gent gran, que 
no consten a estadística. 

 
- Esports: observació dels usos esportius de la gent quan està al Parc 

 
- Joventut: realització d’una enquesta a la plaça de la Nova Creu 

 
Els grups de personal tècnic són els següents: 
 

• Tècnics TIC (tecnologia i infrastructura de les comunicacions): 2 tècnics de suport 
a espais internet del barri. Un d’ells situat a l’oficina de Pla de Barris, i l’altre a la 
Biblioteca del Sud. 

 
• Tècnic de mediació comunitària: sensibilització i facilitar models cooperatius 

d'abordatge dels conflictes des de la vessant del pacte i el diàleg. Treballa amb 
comunitats veïnals. 

 
• Tècnic d’Igualtat: atenció i suport en matèria d'equitat de gènere. 

 
• Tècnic suport a iniciatives empresarials: Incidir en els potencials usuaris de la 

zona per informar i sensibilitzar sobre l'alternativa de l'autocupació. 
 

• Tècnics d’ocupació: Seguiment de tots els treballadors dels Plans d’ocupació. 
 

• Arquitecte tècnic: suport tècnic a les obres desenvolupades al districte. 
 

• Tècnic d’immigració: Assessorament i Atenció a les persones i famílies del 
col·lectiu de nouvinguts. Detecció de joves escolaritzats, o no, en situació de risc. 

 
 
 
 
 



 20 

Noves activitats per als més grans de 60 anys, del programa de gent gran de Pla de 
Barris. 

 
La nova persona de referència és Sílvia Tabios, i es pot contactar amb ella al Centre 
Cívic de la Creu de Barberà i a l'Oficina del Pla de Barris. Es reparteixen tríptics pels 
assistents. 
 
Activitats anuals organitzades per entitats i Ajuntament - Pla de Barris, al Sud.  
 
Es reparteix la informació en paper entre els assistents.  

 
Díptic informatiu del programa Escales del Servei de Mediació Comunitària.  
 
Es reparteix entre els assistents.  
 
Explica que des del 31 de desembre fins al 7 de gener es van cremar diversos cotxes al 
c. de Verge de la Paloma i c. d’Eduard Brossa. Pel que s’ha pogut investigar, no sembla 
que hi hagi cap brot de racisme al darrere, ja que només un dels vehicles era d’una 
persona immigrant. 

 
 
7. Torn obert de paraules 

 
El Sr. Andrés Montávez, vocal de les entitats culturals, reclama que fa més de tres anys 
que es demana la urbanització del carrer que hi ha entre Moragas i Barret i l’estació del 
tren. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila li respon que aquest era un projecte que es volia dur a 
terme de seguida, però aquest any no ha sigut possible incloure l’actuació en els 
pressupostos. De fet, quan es van presentar aquests en el ple del mes de desembre, ja 
es va veure que la part d’inversions es reduïa a contats projectes prioritaris per a la 
ciutat. 
El Sr. Rafael Carmona, membre de l’AV de la Creu de Barberà, diu que en el diari del 
dia 28 ha sortit una notícia segons la qual no es farà el projecte de la residència de gent 
gran del c. de Magí Colet. Demana que la regidora esclareixi què hi ha de veritat en tot 
això. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila diu que en el Parlament es va dir que s’iniciaria el procés 
de licitació de les obres en el 2012. En el pressupost de la Generalitat no hi ha cap línia 
que faci referència al projecte. Diversos grups polítics del Parlament han presentat 
esmenes als pressupostos per tal que s’inclogui. En aquest sentit, s’està pendent de 
rebre resposta per part del Govern de la Generalitat. A escala estatal s’ha aprovat una 
llei que no permet endeutar-se fins d’aquí un temps. Recorda que el 16 de desembre de 
2012 el projecte estava a punt de publicar-se en el DOGC perquè s’iniciés tot el procés, 
i es va paralitzar. 
 
La Sra. Cèlia, membre de la Comissió pro Residència del Districte 6, demana saber 
quina és la prioritat que es dóna a aquest projecte des de l’Ajuntament. Comenta que 
les entitats poden continuar lluitant, però es necessita que l’Ajuntament el prioritzi. 
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La Sra. Montserrat Capdevila li respon que per l’Ajuntament té tota la prioritat. Només 
cal recordar que des del 2006 s’ha fet el conveni de col·laboració, la cessió dels 
terrenys i s’ha atorgat la llicència. Explica que quan s’han avançat diners per inversions 
que havia de realitzar la Generalitat, s’ha fet perquè s’havia signat prèviament el 
compromís de retornar el capital.  
 
Es genera debat entre els assistents sobre aquesta qüestió i es detecta una certa 
confusió sobre qui té les competències per construir la residència. La Sra. Montserrat 
Capdevila intentar aclarir que en aquest cas les té la Generalitat. 
 
La Sra. Anna López, vocal de l’AV de la Creu de Barberà, diu que en un determinat 
moment la regidora de Serveis Socials els va dir que no era un projecte prioritari. Les 
respostes que ella creu que s’han de donar són: quan s’acabarà l’obra dels pisos per a 
gent gran?; com s’ha de resoldre la situació de la zona on aparquen actualment els 
camions?, i per què encara hi ha una zona verda al costat dels pisos que no està 
il·luminada? 
 
El Sr. Rafael Carmona manifesta que l’Ajuntament ha fallat perquè el 2008-2009 no va 
reclamar res.  
 
La Sra. Montserrat Capdevila es mostra molt molesta pels comentaris que s’estan fent, i 
comenta que en el proper ple repartirà entre els vocals la cronologia de totes les 
intervencions que ha anat fent l’Ajuntament, i ella personalment, per tal que el projecte 
de la residència es tirés endavant. Pel que fa al comentari que la regidora de Serveis 
Socials diu la Sra. López que va fer sobre que no era prioritari el projecte ho desmenteix 
totalment, i en qualsevol cas manifesta que devia haver alguna confusió perquè aquesta 
no ha sigut mai la posició de l’Ajuntament. 
 
El Sr. Joan Gasull, vocal de les entitats juvenils, demana saber com quedarà el projecte 
de Pla de Barris després de l’anunci de la Generalitat sobre que no farà aportacions 
econòmiques durant el 2012. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila li respon que avui el tinent d’alcalde Sr. Joan Manau es 
reunia per veure com es pot reformular l’exercici. Comenta que podria ser que s’hagués 
de deixar de banda la part de la inversió. 
 
La Sra. Anna López pregunta si això vol dir que la remodelació del centre cívic no es 
farà. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila diu que no, que això el que vol dir és que a dia d’avui no 
se sap, i que igualment aquest any no estava contemplat el projecte. Pels anys 
següents ja es veurà com evoluciona, però no pinta bé. 
 
La Sra. Anna López lamenta que el sud sempre es quedi a mitges. 
 

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta. 
 

La secretària delegada     Vist i plau 
        La presidenta 


